
Stavanger Seilforening 

Referat fra styremøte 10.05.2022 

Skipperstuen kl 19- 21:00 

  

  

Til stede:       Finn Eide, Marit Hagland, Einar Cederløv, Frank Billingstad, Ståle Hanssen og 

Lars Ole Gudevang 

  

Forfall:           Ann-Kristin Hansen 

 

 

Følgende saker ble behandlet: 

  

Sak 22/22      Godkjenning av referat fra styremøte 22.03  

 

Vedtak: Referat ble godkjent. 

 

 

 

Sak 23/22 Rapport fra driften og regnskap pr. 30. april. 

 

• Regnskap pr. 30.04.22  

• Skal vi sette i gang Seil Ut i Stavanger Seilforening? 

• Eksempel: https://konkurranse.trimpoeng.no/seil-ut-molde  

• DL ønsket at ordningen skal administreres på dugnad av et medlem og vil 

prøve å finne noen som ønsker å ta på seg oppgaven. 

• Drenering på Langø er ferdig og arbeidet ble ferdigstill iht. avtale.  

• I ettertid ble det oppdaget en skade på hovedstrømkabel der de gravde. DL 

jobber mot entreprenør og forsikring. 

• Foreningen leier sesongen 2022 en Express som brukes til onsdagsregatta med 

jolleseilere. 

• Byjubilee 2025. Foreningen vil bidra inn i arrangementet med regatta for ulike 

båttyper. 



• Vannskade på toalettet på Langøy. Forsikring dekker skaden men egenandelen er 

høyere enn utbetaling. 

• Forening fikk statlig strømstøtte 88 000,- pga. høy strømpris i vinter. 

• 72 000,- i anleggstilskudd fra kommunen mot 0,- i 2021  

• Foreningen arrangerer NC 13.-14. mai for optimist og laser 

• Ny jollerampe i jollehavnen 

 

Styret tok rapporten til etterretning. 

 

 

Sak 24/22 Eventuelt 

 

Ingen saker 

 

 

Sak 25/22 - Neste styremøter 

 

 

14.06 

 

DL kaller inn. 

 

 

 

 

 

 

 


